美商貝宜公司招商說明會


BAE Systems Company Supplier Conference



Description： BAE Systems
說明：貝宜公司
BAE Systems is a global defense, aerospace and security company with more than 83,000 employees worldwide. The Company delivers a full range of products and services for air, land and naval forces, as well as advanced electronics, security, information technology solutions and customer support and services.
貝宜公司（BAE Systems）為一家全球性的國防、航空和安全公司，在全球擁有超過 83,000 名員工。本公司為空中、陸地和海軍部隊提供全面的產品和服務，以及先進的電子、安全、資訊技術解決方案以及客戶支援和服務。
Based in Arlington, Virginia, and led by President and CEO Jerry DeMuro, the BAE Systems, Inc. subsidiary continues to build on its position as one of the largest and most geographically diverse defense, aerospace, and security companies. The company has a proud history of providing the best products and services to U.S. and allied armed forces.
總部設在美國維吉尼亞州阿靈頓市，由總裁兼首席執行官傑瑞‧ 德莫羅先生（Jerry DeMuro）領導，貝宜公司之子公司則持續努力成為最大規模和最地理多樣化的國防、航太和安全公司之一。本公司在向美國和盟軍提供最好的產品和服務方面有著傲人的歷史。
Incorporated in Delaware, Inc. operates under a Special Security Agreement that enables the company to conduct business with the U.S. Department of Defense as an American company. It holds more than　2,100 U.S. and foreign patents across numerous technology domains.
成立於美國德拉瓦州的公司依據「特別安全協議」作運營，此協議讓此公司得以一個美國公司來與美國國防部開展業務。其餘眾多技術領域擁有 2,100 多項美國和外國專利。
BAE Systems has signed the Industrial Cooperation Agreement with Industrial Development Bureau to fulfill the obligations in the agreement. BAE Systems will be holding a Supplier Conference on 2018 August 29
貝宜公司（BAE Systems）已與工業發展局簽署了工業合作協議以履行協議中的義務。貝宜公司（BAE Systems）將於  2018 年8 月 29 日舉辦招商說明會。




[bookmark: _GoBack]時間：民國107 年 8月29 日  14：00 - 15：00
Time： 2:00p.m. – 3:00p.m., August 29, 2018
地點：10658 台北市信義路三段 162-13 號 6 樓(玫瑰大廈)
Address： 6F, No.162, Sec. 3, Hsin-Yi Rd., Taipei 10658
聯絡人：
Contact： 
劉寶璇 先生（Mr. Bruce Liu）
美商貝宜系統國際有限公司（BAE Systems, Taiwan Office）
Phone：02-27576-7778
Email：bruce.liu@baesystems.com


  報名期限：即日起至107 年8 月 27日 止
Application Deadline ： August 27, 2018

工業合作招商說明會報名表
Supplier Conference Application Form

	公司名稱：
(Company Name)

	公司地址：
(Company Address)

	公司網址：
(Website Address)

	國籍
(Nationality)
	護照上中英文姓名
(Name on Passport)
	職稱
(Title)
	聯絡電話
(Contact No.)
	電子郵件
(Email Address)

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	公司營業項目及產品：
(Main Business & Products)

	有興趣工合品項：
(Interest)





請Email： bruce.liu@baesystems.com

Email to bruce.liu@baesystems.com

美商貝宜公司招商說明會議程
BAE Systems Supplier Conference Agenda

107 年8 月 29 日

	時間(Time)
	內容 (Content)

	14:00 – 14:10
	報到
Register

	14:10 – 14:15
	致歡迎詞
Welcome Speech

	14:15 – 14:30
	工業合作簡介
Introduction to Industrial Cooperation

	14:30 – 14:50
	貝宜公司簡介
BAE System Presentation

	14:50 – 15:00
	問答
Questions and Answers Session





備註Note：
1.本說明會免費參加
Free admission
2.請於說明會會場提供參與人員名片與公司簡介資料
Please provide your business card and your company information
3.部分說明會議程將以英文進行
Part of the agenda in the meeting will be using English only
4.後續面談俟說明會需求另擇期安排
Follow on meetings will be scheduled separately if needed.

